
Palautepalveluun myös tullut seuraava viesti: 
 
Palautetyyppi: Kadut, liikenne, puistot, metsien hoito ja joukkoliikenne 
Aihe: Metsien hoito 
Kuvaus:  
Tuli ilmi, että kunnan metsänhoitosuunnitelman mukaan sorvasenmäen metsät on menossa hakkuuseen / 
harvennukseen. Meille kukkila/Kalliolan alueen asukkaille täällä on yksi tärkeimmistä metsäpoluista, joilla 
ulkoilemme ja virkistymme. Toivon, että suunnitelmaa tarkastellaan uudelleen, tämä metsäalue palvelee 
myös kaavoitetun Sorvasen alueen tulevia asukkaita. 
Alueen luonto on hyvin monimuotoinen, runsas lintulajisto, Lehtoa ja kuusikkoa, alueella kasvaa mm. 
Rauhoitettua valkolehdokkia. Alueella myös kiviröykkiöitä, joita myös Museovirasto tutkinut. 
Itse löysin alueen vanhojen entisten kukkilalaisten suosituksesta, alueella on ollut virkistyskäyttöä jo 
vuosikymmeniä. 
Pidän aluetta ulkoiluun liian merkittävänä hakkuulle, hyöty/haitta tarkastelussa haitat on merkittävämpiä kuin 
hyödyt, tällä metsäläntillä. 

 


